

Art.-Nr.: 412026
Hygiene-Infostation



HYGIENE-INFOSTATION

Beschreibung:

Die Hygiene-Infostation besteht aus einem Standfuß aus Stahl mit einem Spender und einer Infotafel in Din A4. Neben dem hygienischen Nutzen können auf der montierten Tafel auch gesundheitsrelevante Informationen an den Publikumsverkehr übermittelt werden. Die Hände werden von einem Sensor erkannt.

Der Spender hat ein Fassungsvermögen von 1000 ml, ist einfach zu transportieren und ist wiederbefüllbar.

Desinfektionsmittel und Batterien sind nicht im Lieferumfang enthalten.

Anwendung:

Innen- und Außenbereiche

Zielgruppe:

Kliniken, Büroräume, Werkstätten, Schulen, Einkaufszentren, Seniorenheime

Description:

The hygiene consists of stand made of steel (including sensor dispenser and an information board DIN A4). In Addition to the hygienic, health-relevant information can also mounted on a board. High quality, durable and stable.

Disinfectants will dispenser automatically when you put your hand under the sensor.

The dispenser has 1000 ml capacity, refillable and easy to transport. Disinfectants and batteries are not included, must be ordered separately.

Application:

Indoor and outdoor areas

Target Audience:

Clinics, offices, workshops, factory halls, schools, colleges, airports, shopping malls, retirement homes, gastro kitchen

Ausführung Versions	Höhe height	Breite width	Tiefe depth	Art.-Nr. item. No.
Hygiene-Infostation Stahl / Hygiene-Infostation steel	1600 mm	350 mm	350 mm	412026